
     

     

   

        
        
          

             
   

       
        

        

             
  

         
           

       

          

          
  
       

 
 

  
 

  

Schrifelijke vragen over leerlingenvervoer in Venlo 

Aan: college van burgemeester en wethouders van de gemeente Venlo 

Betref: leerlingenvervoer 

Geachte college van burgemeester en wethouders, 

Uit verschillende nieuwsberichten1 blijkt er problemen zijn rondom het leerlingenvervoer. De 
NOS meldt dat een tekort aan chaufeurs ertoe leidt dat kwetsbare leerlingen soms helemaal 
niet meer naar school kunnen of uren op een taxi moeten wachten. Dit werkt natuurlijk 
ontregelend voor de kinderen die zo lang moeten wachten, maar ook voor de scholen, de 
ouders, specialisten en andere leerlingen in de klas. 

Naar aanleiding van dit nieuwsbericht heef GroenLinks contact opgenomen met een 
onderwijsinstelling die speciaal onderwijs verzorgt. Zij bevestgen de problemen waar het 
leerlingenvervoer in verkeert en geven aan dat de problemen steeds groter worden. 

Vraag 1. 
Is het college op de hoogte dat een aantal leerlingen structureel te laat komt in de les door 
problemen bij het leerlingenvervoer? 

Vraag 2. 
Heef het college zicht op hoe groot het probleem is? 
Hoeveel leerlingen komen hoe vaak te laat? Hoeveel tjd komen zij te laat? En hoe vaak en 
hoe veel moeten zij aan het einde van de dag wachten? 

Vraag 3. 
Is het college in gesprek met de aanbieders van leerlingenvervoer over de oorzaak van deze 
problemen? 

Vraag 4. 
Deelt het college de mening dat het belangrijk is dat hiervoor oplossingen komen? 
Zo nee, waarom niet? 
Zo ja, kunt u toelichten welke mogelijkheden er zijn én welke middelen de gemeenteraad 
hiervoor heef? 

Namens de GroenLinks fracte Venlo, 
Ali-Haydar Çakmak 

1 Druk op gemeenten en politek om chaos in leerlingenvervoer op te lossen (nos.nl) 

https://nos.nl/artikel/2448984-druk-op-gemeenten-en-politiek-om-chaos-in-leerlingenvervoer-op-te-lossen

